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Spørgsmål:
”Ministeren bedes redegøre for, hvad udviklingen i antal tilknyttede sagsbehand-
lere har været i ’fradragsprojektet’ ved Skattecenter Korsør i perioden 2007 og 
frem opgjort kvartalsvist i årsværk? Herunder en begrundelse for prioriteringen, 
hvis antallet af årsværk er reduceret i perioden?”

Svar:
SKAT har oplyst følgende:

”Opgaven med at nedbringe sagspuklen er løbende prioriteret i forhold til øvrige 
opgaver i SKAT. I planen for afviklingen af sagerne er der budgetteret med at nå 
op på en ressourceallokering på 34 årsværk til opgaven pr. 1. april 2011.

SKAT følger ’fradragsprojektet’ tæt og vil tilføre det nødvendige antal årsværk 
til opgaven, således at sagspuklen er væk inden udgangen af 2012.

Fra og med 2009 foreligger systematiske optællinger af ressourceanvendelsen til 
behandlingen af fradragssagerne. Det gennemsnitlige årsværksforbrug pr. kvartal 
kan opgøres som følger:

Kvartal Gennemsnitligt årsværksforbrug

1. kvartal 2009 12,0

2. kvartal 2009 10,3

3. kvartal 2009 9,0

4. kvartal 2009 10,5

1. kvartal 2010 8,8

2. kvartal 2010 10,2

3. kvartal 2010 11,8

4. kvartal 2010 16,1

1. kvartal 2011 19,6

Det anførte årsværksforbrug for 1. kvartal 2011 er et foreløbigt skøn.”


